

# 好書 RECOMMENDED BOOKS 推薦



## 羽戀東沙 Dongsha: The Paradise of Birds

Author / 高雄市野鳥學會 Kaohsiung Wild Bird Society

Publisher / 海洋國家公園管理處 Marine National Park Headquarters

本書收錄島上常見鳥種 50 餘種，以深入淺出的方式介紹島上鳥類的生活習性。海管處於 2008 年及 2009 年連續兩年委託高雄市野鳥學會針對東沙島鳥類進行全面性調查與監測，並獲致相當大的成果。雖然東沙環礁國家公園目前因仍積極辦理資源復育工作，尚未開放生態旅遊，仍希望藉由本書的引導，讓民眾有機會了解東沙島鳥類資源的多樣性。

This book features more than 50 species of birds they are commonly seen on Dongsha Island, and describes their behavior in detail. MNP Headquarters commissioned the Kaohsiung Wild Bird Society to conduct a comprehensive survey of birds on the island in 2008 and 2009, and the results were enormous. As the Dongsha Atoll National Park is not yet open for ecological tourism due to ongoing environmental recovery work, this book, in turn, provides an opportunity for readers to take a peek at the bird diversity on Dongsha Island.

## 印相草山攝影集叢書—靜觀七星、細賞大屯圖書 Image of Yangmingshan National Park Understanding Elusive Mt.Cising Exploring the Tranquility of Mt.Datun

Author / 陽明山國家公園管理處 Yangmingshan National Park Headquarters

Publisher / 陽明山國家公園管理處 Yangmingshan National Park Headquarters

本攝影集叢書共有兩冊，攝影集的編排以圖片為主、文字為輔，在瞬間捕捉的影像中，都展現著某種特殊的故事，地貌地物因時間而改變，呈現了園區內迷人的特色，也為河山的豐富樣貌，留下精彩的見證。本書文字同時以中英文呈現，希望藉此推展國際視野，介紹台灣國家公園之美。

This photography collection series includes two volumes, primarily showcasing pictures that tell the stories of changing landscapes and capture the mesmerizing scenery of Yangmingshan National Park. The textual content is presented in both Chinese and English as a means of promoting the beauty of the Park to the world.



## 玉山音樂會—16種畫眉鳥的錄音遊記 Yushan Concert—A Recording Odyssey of 16 Subspecies of Hwamei

Author / 孫清松 Qing-song Sun Publisher / 玉山國家公園管理處 Yushan National Park Headquarters

全套以旅遊圖鑑書+CD Plus 的有聲書型態呈現，包括圖文並茂的文本及互動式光碟一張。透過 CD 設備播放，讀者可盡情欣賞 80 段各種畫眉鳥鳴聲及 5 段自然組曲；透過電腦操作，可讓師生、親子進行自然教學。在本套書 16 種畫眉鳥的聲音導覽下，一場結合自然旅遊、鳥聲學習的另類休閒生活於焉展開。

With an abundance of pictures and an engrossing text, this travelogue comes complete with an interactive CD that includes 80 pieces of Hwamei birdsong recordings and five suites of Nature as well as a computer application that can be used to teach children about Nature. The songs of Hwamei in Yushan Concert take readers on an educational and recreational tour of Nature and bird calls.

